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ELTE Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat 

KABINETI ÜLÉS 

2025. 01. 19., 18:00 

Microsoft Teams 

 

JEGYZŐKÖNYV 

Ülésvezető: Dobrocsi Dóra 

Jegyzőkönyvvezető: Vigh Frodó Gergely 

Mandátummal vannak jelen az ülés megnyitásakor: 

Dobrocsi Dóra (elnök), Zimány Norbert (alelnök), Berczi Zoltán, Bondár Emese, Jónás Levente 

Ernő, Soós Ádám, Szemeti Fanni (Soós Ádám társaságában), Szűcs Luca, Tóth Atina Renáta, 

Vigh Frodó Gergely 

 

12 mandátumból 10 mandátumot felvettek, így az ülés határozatképes. 

Dobrocsi Dóra ülésvezető 18:08-kor megnyitja az ülést. 

 

Napirendi tervezet: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

A napirendi tervezetet a kabinet egyhangúlag elfogadja. 
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1. napirendi pont 

Aktualitások 

 

Dobrocsi Dóra, az Eötvös Loránd Tudományegyetem [ELTE] Kollégiumi Hallgatói 

Önkormányzatának elnöke [KolHÖK elnök] szavazást kér arról, hogy Vigh Frodó Gergely, a 

KolHÖK titkári ügyekért felelős referense [titkár] vezesse a jegyzőkönyvet. 

Vigh Frodó Gergely jegyzőkönyvvezetői státuszát 

Elfogadja: 10 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

Vigh Frodó Gergely jegyzőkönyvvezetői státuszát a kabinet egyhangúlag elfogadja. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök megkéri Tóth Atina Renáta informatikai és Neptun-ügyekért 

felelős referenst, számoljon be lemondásának okáról. 

Tóth Atina Renáta informatikai és Neptun-ügyekért felelős referens több tényezőt is kiemel. 

Egyrészt megszűnik a kollégiumi jogviszonya, ugyanakkor nem érzi magát elég képzettnek 

ahhoz, hogy a Neptunnal kapcsolatos teendőket sikeresen teljesítse. Mindezek mellett főként 

személyes okokból mond le tisztségéről. A kommunikáció a Budapesttől való távolság ellenére 

gördülékeny volt véleménye szerint, még annak ellenére is, hogy a kabinetből személyesen 

senkivel sem találkozott. A referens mindezek mellett sok sikert kíván utódjának. 

Dobrocsi Dóra megköszöni Tóth Atina Renáta munkáját, sajnálja lemondását, ugyanakkor 

utódját, aki nem tudott csatlakozni az ülésre, bemutatja. Az informatikai és Neptun-ügyekért 

felelős referensi szerepkört Bugár Ádám, az ELTE Kőrösi Csoma Sándor Kollégium [KCSSK] 

diákbizottsági tagja fogja betölteni. A KolHÖK elnök állítása szerint Bugárt Vigh Frodó 

Gergely titkár javasolta a szerepkörre, az utódot érdeklődőnek, a feladatkör betöltésére 

alkalmas személynek látja. A feladatkör betöltéséhez szükséges jogosultságokról tárgyalnak, 

ugyanakkor Dobrocsi előnynek tekinti azt, hogy Bugár a budapesti ELTE-n tanul, így egy 

lehetséges találkozást könnyebben meg tudnak tárgyalni. A KolHÖK elnök mindemellett 

meghívja Tóth Atina Renátát egy, a KolHÖK által szervezett csapatépítő eseményre is, amin – 

állítása szerint – az utódja is megjelenik. Mivel Tóth lemondása után nem erősíti aktívan a 

KolHÖK működését, Dobrocsi felajánlja, hogy szabadon távozhat az ülésről. 
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Tóth Atina Renáta elnézést kér, mivel nem informatikus, mégis elfogadja Dobrocsi Dóra 

köszönetét. Ugyanakkor a hívásban bent marad. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök értesíti a referenseket, hogy a határidőket, valamint a 

beszámolókkal kapcsolatos elvárt formátumot tartsák, ellenkező esetben mihamarabb értesítsék 

az elnököt. Az elnök végül megkapta mindenkitől a 2025. január 21-i küldöttgyűlésre írt 

beszámolóját, köszöni a kabinet együttműködő munkáját. 

Soós Ádám elnézést kér azért, mert a határidőhöz képest később küldte el a beszámolót. 

Dobrocsi Dóra beszámol arról, hogy elavultak a kollégiumok házirendjei, amiket frissíteni kell 

a Kollégiumi Központ [KK] által fejlesztés alatt álló optikai karakterfelismerő szoftver és 

mesterségesintelligencia-alapú chatbot megfelelő működése miatt. A házirend különös 

rendelkezéseit a diákbizottság elnöke dolgozza ki a tagkollégium vezetőjével. Ezt a 

tagkollégium közgyűlése szavaztatja meg, majd annak vezetője írja alá. A KK-val abban 

állapodott meg, hogy jómaga, Ribling Tamás, a KCSSK kollégiumvezetője, továbbá kettő 

egyéb személy részt vesz a heti üléseken, ahol a házirendek különös rendelkezéseit átnézik, 

ezzel biztosítva azt, hogy a folyamat gördülékenyebben haladjon. A heti üléseket egy 

menetrend kialakulását követően bonyolítják le, ehhez szükség van arra is, hogy a szociális 

kollégiumok közgyűléseinek legyen fix időpontja. A KolHÖK elnök megkéri Zimány Norbert 

alelnököt, valamint a téma iránt érdeklődőket, hogy jelenjenek meg ők is ezeken a 

megbeszéléseken, az ott megtárgyaltakba belevonják az adott tagkollégium diákbizottsági 

elnökét is. Dobrocsi ezután megkérdezi, ki az, aki csatlakozna a tárgyaló felekhez. 

Vigh Frodó Gergely titkár próbálja beosztani az idejét, amennyiben szükség van a segítségére, 

állítása szerint számíthatnak segítségére- 

Bondár Emese esélyegyenlőségért és szociális ügyekért felelős referens is részt vesz ezen 

alkalmakon szükség szerint. 

Zimány Norbert KolHÖK alelnök elfogadja a KolHÖK elnök fentebb említett felkérését. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök a kollégiumi napokra tér ki, a Vezér úti [VUK], valamint az 

Ajtósi Dürer sori Kollégiumban [ADK] vannak kiforrott tervek, a KCSSK-ban viszont nincs 

főszervezője a Budaörsi Napoknak [BN]. Megkéri Vigh Frodó Gergelyt, számoljon be a 

lehetséges fejleményekről. 

Vigh Frodó Gergely titkár tudomása szerint a kollégiumban az ülés ideje alatt tárgyal erről a 

Közös Klubos Kupaktanács [KKK]. Amennyiben a KKK nem jut közös pontra a főszervező 
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megválasztása tekintetében, a KCSSK diákbizottságának van egy másodlagos terve; a BN-re 

szánt pénzt ez esetben a Kultúr7-re csoportosítanák át. A fejleményekről – Nagy Marcell Endre 

diákbizottsági elnök [DB elnök] mellett vagy helyett – tájékoztatni fogja Dobrocsit, legkésőbb 

a 2025. január 28-i diákbizottsági ülésüket követően. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök úgy tudja, a KCSSK DB elnöket össze fogja őt kötni a BN 

főszervezőivel, amennyiben az esemény megvalósul. Ezt követően megkéri Bondár Emesét 

mint az Erdős Pál Kollégium [EPK] alelnökét, számoljon be arról, hogyan állnak a kollégiumi 

napok szervezésével. 

Bondár Emese esélyegyenlőségért és szociális ügyekért felelős referens, valamint az EPK DB 

alelnöke beszámol arról, hogy a Nándorfejérvári úti Kollégiummal [NFK] közösen tartják 

együtt a kollégiumi napokat 2025. április 23-25. között. Az NFK-val közösen nem ültek még 

össze, ugyanakkor a program nagyjából hasonlítani fog az előző évekére. A Kis Virág Tamara 

szervezeti működésért felelős elnöki megbízott által említett stand-up humoristákat 

mindenképpen meghívná az eseményükre. A kollégiumi napokra leadott rektori pályázatot nem 

bírálták még el, ugyanakkor arra is számít, hogy az eseményt önerőből kell megszervezniük. 

2024-ben is leadták a rektori pályázatot, akkor csak fellebbezés után fogadták el a kérvényt. A 

kollégiumi napokat vizsgaidőszakot követően szervezik. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök reagál, a 2025. január 22-i, az ELTE Hallgatói Önkormányzat 

[EHÖK] által szervezett elnökségi ülésen szóba hozzák a rektori pályázatokat, azok 

működéséről az ülést követően tud részletesebb tájékoztatást adni. 

Bondár Emese esélyegyenlőségért és szociális ügyekért felelős referens kérdezi a KolHÖK 

elnököt, a kollégiumi napok lebonyolításában hogyan tud segíteni a Kollégiumi Hallgatói 

Önkormányzat. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök válaszol, a KolHÖK abban tud segíteni, amire az adott 

tagkollégiumi diákbizottság megkéri a szervezetet. A cél jelenleg az, hogy minél több 

kollégiumban szervezzenek kollégiumi napokat. Tudomása szerint a 2025. évben a Damjanich 

utcai Kollégiumban [DUK] erre nem kerül sor. 

Bondár Emese esélyegyenlőségért és szociális ügyekért felelős referens kérdezi a KolHÖK 

tud-e segíteni az események népszerűsítésében? 

Zimány Norbert KolHÖK alelnök Dobrocsi válasza előtt közbeszól, Kis Virág Tamara 

szervezeti működésért felelős elnöki megbízott rövidesen belép az ülésre. 
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Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök szerint 1,7 millió forintos kerettel gazdálkodhat a 2024/25-ös 

tanévben. 

Kis Virág Tamara 18:28-kor csatlakozik az üléshez. 

Az ülés 11 mandátummal határozatképes marad. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök folytatja válaszát, az őszi költségvetési keret megtervezése 

elmaradt, a költségvetés elfogadásáról pedig a küldöttgyűlés felelős. A szombathelyi Pável 

Ágoston Kollégium [PÁK], valamint a budapesti Márton Áron Kollégium [MÁK] is 

érdeklődött már a költségvetési keretről, ugyanakkor a stand-up comedyvel foglalkozó 

fellépőket is ebből a működési keretből finanszírozzák. Megkéri Zimány Norbertet mint 

gazdasági ügyekért felelős referenst, a költségvetésről mihamarabb kezdjenek el tárgyalni. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott kiegészíti Dobrocsi Dórát. 

A diákbizottságok többsége tisztában van a költségvetési keret működésével, ugyanakkor annak 

az igénylésével kapcsolatos információkat többször meg kellett ismételniük. A PÁK-ot hozza 

fel példaként, ahol rendszeresen, a program megvalósítása előtt egy héttel értesítik a KolHÖK-

öt a pénz igénylésével kapcsolatban. Mivel a működési keret felhasználásának feltételeivel nem 

mindig vannak tisztában a DB-k, így legkésőbb 6 héttel a rendezvény előtt le kell kötni az arra 

felhasználandó büdzsét. Szükségesnek tartja, hogy egy ismertetőt készítsenek erről, amit 

felhőben továbbítanának az erre érdeklődők felé. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök felkéri Kiss Virág Tamarát, segítsen a rendszer kialakításában. 

Mindemellett Dobrocsi tervei között szerepel, hogy minden ősszel összeállítsák az adott tanév 

költségvetését. Megkérdezi Zimány Norbert KolHÖK alelnököt, gazdasági ügyekért felelős 

referenst, meddig kell a költségvetést elkészíteni. 

Zimány Norbert KolHÖK alelnök és gazdasági ügyekért felelős referens részéről szeptember 

vége óta érdeklődtek a költségvetés tervezete iránt. Szeptember végére vagy legkésőbb október 

elejére kész tervekkel kell rendelkezni. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott megkérdezi Zimány 

Norbertet, az elfogadott költségvetési terv határidejéről az EHÖK gazdasági ügyekért felelős 

alelnökével beszélt-e.  

Zimány Norbert KolHÖK alelnök és gazdasági ügyekért felelős referens beleegyező választ 

ad. 
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Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott állítása szerint a KolHÖK 

eddig nem rendelkezett küldöttgyűlés által elfogadott büdzsével, az ő elnöksége alatt az EHÖK 

által finanszírozott 1,5 millióból gazdálkodtak, amin nem volt mit megszavazni. Véleménye 

szerint át kell nézni a költségvetésre vonatkozó szabályokat, mivel véleménye szerint az EHÖK 

megbízott gazdasági alelnöke saját hibája folytán összekeverte a KolHÖK működését egy 

másik, egyetemi kari hallgatói érdekképviseletével. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök Berczi Zoltán tudományos és szakkollégiumokért felelős 

referenshez fordul a beszámolójában említett Tudományos nap miatt. 

Berczi Zoltán tudományos és szakkollégiumokért felelős referens szerint már régi az ötlet. Az 

egy napon történő megvalósítás ötlete Diczkó Dalma, egykori EHÖK elnöktől származik. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott tudomása szerint ez egy 

hazugság volt amiatt, hogy tudta, nem fog a projekt megvalósulni, így az ösztöndíjak emelése 

nem valósulhatott meg. 

Berczi Zoltán tudományos és szakkollégiumokért felelős referens Hegedüs Sámuel Ignáccal, 

az EHÖK tudományos alelnökével beszélgetett arról 2024 decemberének elején. Egyeztetésük 

után felmerült, szakkollégisták mellett akár egy hagyományos kollégista vagy egyetemi oktató 

is előadhat, a program egy délutános lenne egy nagyobb tagkollégiumban. Egész napos 

eseményre csak hétvégék játszanának, akkor viszont mindenki haza távozik. A kisebb 

szakkollégiumok az eseményre megjelenési formaként is tekinthetnek. A tudományos 

alelnökkel való beszélgetése során felmerült, ösztöndíj hiányában a nagyobb szakkollégiumok, 

mint például a Bibó István Szakkollégium vagy az Eötvös József Collegium megjelennének, 

ugyanakkor a kisebb szakkollégiumok az esemény többet jelenthet, mint megjelenési platform. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott szerint, amennyiben van 

kész program, a tervek továbbíthatók a karok felé. Véleménye szerint Dobrocsi Dóra KolHÖK 

elnök tárgyalhatna Domboróczky Balázs EHÖK elnökkel, vagy a karok elnökeivel, hogy akár 

az intézményi, szakmai, tudományos és közéleti keretükből 10-10 ezer forinttal tudnák-e 

honorálni. 

Dobrocsi Dóra is egy konkrét terv meglétét támogatná, továbbá megkéri Szűcs Luca 

rendezvényekért felelős referenst, segítse Berczi Zoltán munkáját. Míg Szűcsnek az esemény 

megvalósításával, Berczinek – mint szakkollégista – annak felépítésével kellene foglalkoznia. 



   

7 
 

Véleménye szerint az egydélutános programterv korlátozott, inkább többnapos eseményt 

kreálna. Ezután megkérdezi a többiektől, mik a referensek tapasztalatai a bizottsági ülésekről. 

Soós Ádám kommunikációs referens Rácz K. Bence, az EHÖK kommunikációs alelnökének 

lemondása óta nem vet részt bizottsági üléseken, előtte kéthetente valósultak ezek meg. A 

bizottsági üléseken élvezte a légkört, a megbeszéléseket, az előadásokat. Az alelnök lehetséges 

utódjáról nincs tudomása 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott annyit tud, hogy Óházy 

Bálint, az ELTE Press főszerkesztője tartja a kommunikációs üléseket, ami után az EHÖK 

elnöke rá osztotta a feladatot. Egyébként az alelnöki pozíció utódlásáról neki sincs semmilyen 

információja. 

Soós Ádám kommunikációs referens Óházy üléseiről nem tud, legalább is Rácz erről nem 

értesítette őket. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott reflektál, Óházy elutasította 

Domboróczky Balázs EHÖK elnök felkérését, mivel a kommunikációval kapcsolatos teendőket 

más szemszögből közelíti meg. Ameddig nincs utód, addig a bizottsági üléseket így 

Domboróczkynak kell szerveznie. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök megkéri Zimány Norbert KolHÖK alelnököt és gazdasági 

ügyekért felelős referenst, számoljon be a gazdasági bizottsági ülések hogylétéről. 

Zimány Norbert KolHÖK alelnök és gazdasági referens segítőkésznek látja Teplánszki Vince 

megbízott gazdasági alelnököt, kérdések esetén egyből válaszolt. Novemberben és 

decemberben vett részt bizottsági ülésen, a következő online megbeszélést 2025. január végén 

tartják, annak elmaradása esetén februárban ülnek össze. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök megkéri Bondár Emese esélyegyenlőségért és szociális 

ügyekért felelős referenst, számoljon be a bizottsági ülések hogylétéről. 

Bondár Emese 2 online Teams megbeszélésen vett részt esélyegyenlőségért felelős 

referensként. Szaniszló Zita esélyegyenlőségért felelős alelnököt segítőkésznek látja, ért is a 

megbízatásához kapcsolódó feladatokhoz. Szociális referensi megbeszélésen nem vett részt. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott megkérdezi, a Mig András 

EHÖK alelnök által kiküldött visszajelzési kérdőíveit megkapták-e. 

Dobrocsi Dóra nemleges választ ad. 
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Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott reflektál, javasolja, hogy a 

KolHÖK elnök konzultáljon Domboróczky Balázzsal, hogyan lehetne a KolHÖK referenseit 

EHÖK szakterületi bizottsági üléseinek folyamatába szorosabban integrálni. 

Bondár Emese esélyegyenlőségért és szociális ügyekért felelős referens rátér arra, minden 

annak függvényében változik, mennyire nyitottak a KolHÖK-kel kapcsolatos kommunikációra 

a diákbizottságok. Az adománygyűjtés során azt tapasztalta, ignorálják a referens munkáját. A 

VUK-ból például ő szállított az EHÖK irodába a decemberi adományokat. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök reflektál, ő is azt tapasztalja, hogy egyoldalú a kommunikáció. 

Tóth Atina Renáta 18:49-kor elhagyja az ülést. 

Az ülés 10 mandátummal határozatképes marad. 

Vigh Frodó Gergely titkár megjegyzi, szívesen továbbítja az információkat az elnökök felé, 

amikre visszajelzést is kap. Ugyanakkor megjegyzi, a jegyzőkönyvekkel kapcsolatban az ADK, 

valamint a DUK DB elnökei az ülés idejéig nem reagáltak a KolHÖK Ellenőrző Bizottság [EB] 

figyelmeztető levelére sem. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott beszámol arról, a probléma 

nem újkeletű, még annak ellenére sem, hogy jelenleg a diákbizottsági tagok többsége új. 

Javasolja, olvassa vissza az elnökség és a kabinet közös kommunikációs fórumában található 

üzeneteket, az ő elnöksége idején is egyoldalú volt a kommunikáció. Elkeserítő számára, hogy 

az általa szervezett csapatépítő eseményre kettő szociális kollégiumi DB elnök is annak 

feleslegességét hangoztatta. Felhozza, a szabályzat szerint csökkenthető a közéleti ösztöndíj 

abban az esetben, amennyiben valaki nem végzi el a munkáját. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök szerint a közéleti ösztöndíjak csökkentése lehetetlen küldetés, 

mivel a küldöttgyűlésen nem szavazzák meg a saját közéleti ösztöndíjaikkal kapcsolatos 

negatív intézkedéseket. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott reflektál, a küldöttgyűlés 

csak a referensek közéleti ösztöndíjairól dönt, míg a diákbizottságokénál nem ez a helyzet. Az 

elnöki megbízott megkérdezi Vigh Frodó Gergelyt, az alakuló ülések jegyzőkönyveivel van-e 

probléma. 

Vigh Frodó Gergely titkár válaszol. Az EHÖK alapszabály alapján kéri a jegyzőkönyveket, 

ugyanakkor Sári Csaba EB elnökkel egyeztetve minden hónap 15. napján számonkérési napot 
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tart, legkésőbb addig továbbítania kell a diákbizottságoknak a jegyzőkönyveket. Amennyiben 

ez 48 órán belül nem valósul meg, az ügy az Ellenőrző Bizottság elé kerül. Az EB utasításának 

elmarasztalását követő 48. órában az ügy a KolHÖK elnök irányítása alá kerül, ahol az illetékes 

további intézkedések sorozatában részesül. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott úgy tapasztalja, a 

diákbizottságok elnökei egyre passzívabbak. Megkérdezi, megkapják-e a KolHÖK által küldött 

fejleményeket a diákbizottsági tagok. 

Vigh Frodó Gergely titkár válaszol, amennyiben Nagy Marcell Endre DB elnök véletlenül 

nem továbbítaná az információkat, ő mindenképpen megteszi. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök a 2024. december 17-én tartott elnökségi ülésen már kifejtette 

véleményét az aktuális, nem létező szervezeti kultúráról. Szemlézi Nagy Marcell Endre 

megjegyzését, miszerint saját bőrén érzi ennek hatását, ugyanakkor egy őt negatívan 

befolyásoló közegben szocializálódott. A legbotrányosabb pillanat számára a KolHÖK 

karácsonyi rendezvénye volt, mivel több diákbizottsági elnök és tag nem vett tudomást az 

eseményről. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott átveszi a szót, a 

levelezőlisták terén nagy reformokat kellene létrehozni azok elavultsága miatt. Az EHÖK 

mellett a KolHÖK informatikai referensére is szükség lesz ennek frissítése kapcsán. A 

lehetséges, KolHÖK közérdekű információit továbbító levelezőlistában minden diákbizottsági 

tag ELTE-s e-mail címe szerepelne. 

Vigh Frodó Gergely titkár szerint semmi változás nem születne ebből adódóan, mert a DB 

tagok többsége nem szokta figyelni az ELTE-s levelezéseit. Emiatt olyan e-mail címekre lenne 

szükség, amit a DB tagok rendszeresebben figyelnek. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott reflektál, a magán e-mail 

címekre kiküldött anyagok nem titkosíthatóak, ugyanakkor az oktatók is hivatalosan az ELTE-

s címeiket használják. Véleménye szerint havonta egyszer a többség megnézi a beérkező 

üzeneteit, ezzel ellenkező esetben viszont több platformon is felhívhatják a DB-tagok 

figyelmét. 

Vigh Frodó Gergely titkár elfogadja az érveket, ugyanakkor véleménye szerint így is 

hasonlóak maradnak az állapotok, mivel a diákbizottságok az egyéb platformokon 

kommunikált fejleményeket sem veszik figyelembe. 
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Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök szerint a megfelelő e-mail címek használata integrálható lehet 

a szervezeti működésbe. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott szerint az EPK-hoz 

hasonlóan minden DB rendelkezhetne közös, hivatalos levelező fiókkal is, a magán címekre ez 

alapján az EHÖK informatikai referense tud küldeni tájékoztatást. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök a levelezési listával kapcsolatban mindenképp felveszi a 

kapcsolatot az EHÖK informatikai referensével. Ezek után megkérdezi a referensektől, 

megemlítenék-e a január 21-i küldöttgyűlésen a kommunikáció hiányának problémáját. 

Vigh Frodó Gergely titkár akár a beszámoló kiegészítéseként is felhozná. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök és Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki 

megbízott is inkább az Egyebek napirendi pontnál javasolja ennek feltételét, mivel addigra már 

elfogadják a beszámolókat. 

Vigh Frodó Gergely titkár köszönetet mond a tanácsért, amit meg is fogad. 

Soós Ádám kommunikációs referens azt tapasztalta, hogy a kommunikációs referensek 

általában csak többszöri noszogatás után tesznek eleget kérésének, ugyanakkor az EPK-ból 

számonkérték, miért nem a KolHÖK teszi közzé az információkat fórumukon. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök visszatér a bizottsági ülések témájára, megkéri Berczi Zoltán 

tudományos és szakkollégiumokért felelős referenst, számoljon be a bizottsági ülések 

hogylétéről. 

Berczi Zoltán tudományos és szakkollégiumokért felelős referens úgy tudja, havonta 

tartanának ülést, ugyanakkor a tudományos alelnök betegségre hivatkozva eddig lemondta 

ezeket. Hegedüs Sámuel Ignác arról számolt be részére, általában fél óra alatt lebonyolítják 

ezen üléseket. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök kitér, a bizottsági ülésekről ún. „monitoringot” tartana azért, 

hogy megtudja, mennyire aktívan tud ezekben a KolHÖK részt venni. Majd átadja a szót Szűcs 

Luca rendezvényekért felelős referensnek, hogy számoljon be a bizottsági ülések hogylétéről. 

Szűcs Luca rendezvényekért felelős referens 2024. decemberi ülése egyéb elfoglaltság miatt 

elmaradt, azonban Domboróczky Balázs EHÖK elnök 2025. januárban megtartotta már az 

ülést. A januári ülést produktívnak látja, ami főként a gólyatáborokról szóltak. 
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Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök megkéri Jónás Levente Ernő külügyi referenst, számoljon be a 

bizottsági ülések hogylétéről. 

Jónás Levente Ernő külügyi referens rendszeresen részt vesz bizottsági üléseken, a 

következőre februárban kerül sor. Az ELTE Nemzetközi Hallgatói Tanácsadó Bizottsággal 

[ISAC] együtt dolgozik egy nemzetközi eseményen, a Cultural Connection Day-en. Ezenfelül 

dolgoznak egy kérdőíven is, amelyben a külföldi hallgatók bármilyen probléma esetén jelezni 

tudnak. Egyeztetett Kovács Luca Boglárkával, a MÁK akkor még diákbizottsági 

elnökjelöltjével a külföldi hallgatók képviseletéről. Képviseletük az ottani diákbizottságban 

nincs, leginkább azért, mert eddig egyetlen tanévet töltöttek az intézmény falai között, 

mindemellett az újonnan beiratkozott hallgatókat nem szokták megválasztani. Mivel az 

Alapszabály nem rögzíti, hogy csak magyar nyelvű hallgatók lehetnek képviselők, így az ISAC-

esekkel beszélt arról, hogy a szervezet ismeri azt a hallgatót, aki a külföldiek érdekeit 

képviselné a MÁK-ban. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök reflektál. Egyelőre az a hallgató csak informálisan tudja 

képviselni a külföldieket, mivel új választásokat emiatt nem írhatnak ki. Ugyanakkor a MÁK-

ban, mivel a Márton Áron Szakkollégium hallgatói is élnek, nem mind rendelkezik ELTE-s 

jogviszonnyal. Majd megkérdezi Bondár Emesétől, mi a feladata a külügyi referensnek az EPK-

ban. 

Bondár Emese esélyegyenlőségért és szociális ügyekért felelős referens, EPK alelnök 

tudomása szerint Kocsis Márk János EPK elnök, a KolHÖK szabályzatokért felelős elnöki 

megbízottja, valamint saját maga szokott válaszolni megkereséseikre, a külügyi referensnek 

nagyjából annyi dolga volt, hogy a házirendet lefordította angolra. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott reflektál az elhangzottakra, 

az egykori MÁK-os látogatásuk során – amelyre nem mellesleg Dobrocsi Dóra jelenlegi 

KolHÖK elnök, Soós Ádám jelenlegi kommunikációs referens, valamint Szemeti Fanni 

utánpótlásképzésért felelős referens is elkísérte – szóvá tette, informálisan bármilyen feladatot 

elláthatnak. Önszerveződő keretek között így egyszerűen kinevezhettek volna egy kifejezetten 

külföldiekkel foglalkozó kollégát. A MÁK-ban – ellentétben a KCSSK-val vagy az EPK-val – 

a helyzet abból a szempontból szerencsés, hogy kettő vagy három nevelő külföldi származású. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök megkérdezi Jónás Levente Ernőt, Boros Réka Judit, EHÖK 

külügyi alelnöke tagja-e a projektnek. 
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Jónás Levente Ernő külügyi referens válaszol, Boros Réka Judit és az ISAC egy workshop 

keretében keresték meg őt a külföldi kollégisták problémáinak képviselete céljából. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök ezek után beszélni fog Kovács Luca Boglárkával, a MÁK DB 

elnökével, hogy tisztábban lássa a Jónás által kifejtett koncepciót. Ezt követően Dobrocsi 

megkérdezi a külügyi referenstől, a bizottsági ülésekkel mi a helyzet, mennyit tartottak abból. 

Jónás Levente Ernő külügyi referens ezekről a küldöttgyűlésre szánt beszámolóban írt; négy 

ilyen ülésen vett részt, ahol vagy az ISAC-kel, vagy a Hallgatói Önkormányzatok Országos 

Konferenciájával dolgoztak közösen. Lakhatási téren a technikai dolgokról esett szó, pl. a 

MÁK-ban vagy a KCSSK-ban, számukra kötelező kaucióról. A Stipendium Hungaricum 

weboldalán például a kaució mint költség nincs feltüntetve. 

Kis Virág Tamara szervezeti működésért felelős elnöki megbízott reflektál, a 48 ezer forintos 

letét már harmadik esztendeje működik a jelenlegi formájában. Több külföldi hallgató azzal élt, 

hogy a kollégiumi hely fenntartása esetén, október második felében jelezték a kollégiumok 

részére, hogy végül mégsem költöznének be az intézménybe. Az elnöksége idején arról beszélt 

Babos János szolgáltatási igazgatóval, inkább szórják szét a külföldi hallgatókat; egy bizonyos 

határidőn túl történő beköltözésnél más irányba terelik a hallgatót, időben történő beköltözés 

esetén azonban be kell fizetnie a kauciót, amit visszakap. Ugyanakkor megjegyzi, miért kellene 

ennek feltüntetve lennie a Stipendium Hungaricum oldalán, miközben az ösztöndíj az egész 

országot lefedi, ugyanakkor kollégiumi férőhelyet csak az elsőéves hallgatók töredéke szokott 

kapni. Jelentkezés során pedig a hallgatók a lakhatással kapcsolatban külön tájékoztatást 

kapnak. Javasolja Jónás Levente Ernőnek, keresse meg Ágotai Tibort, a KK külügyi 

koordinátorát, aki segít átlátni a problémákat, visszajelzéseket. 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök megkéri a referenseket, a bizottsági ülésekről, az ott történt 

eseményekről mihamarabb értesítsék őket. Dobrocsi ugyanitt megjegyzi, rendszeresíti az 

üléseket, kéthetente a KCSSK-ban található, szerinte jól felszerelt KolHÖK irodában fogja 

ezeket megtartani hibrid formában. Az ülést követő héten tartana egy takarítást, amire kéri a 

referensek segítségét. A kulcslistára a kabineti tagok, valamint az Ellenőrző Bizottság elnöke 

neveit tüntette fel. A dinamikusabb működés érdekében a KolHÖK elnök elkészíti a 2024/25-

ös tanév tavaszi szemeszterének menetrendjét, ami tartalmazza a kabineti és elnökségi ülések, 

valamint a küldöttgyűlések időpontjait. Kitér a felvételi szabályzatra, amire visszajelzés nem 

érkezett az elnököktől. A KK-nak továbbították a terveket, majd február 6-7-én értekeznek 

velük. 
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Az első napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

2. napirendi pont 

Egyebek 

 

Dobrocsi Dóra KolHÖK elnök megköszöni mindenkinek a részvételét, továbbá emlékezteti a 

kabinet tagjait, hogy az üléstől számított harmadik héten újra összeülnek. 

 

A második napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

Dobrocsi Dóra ülésvezető az ülést 19:37-kor lezárja. 

 

Határozatok Vigh Frodó Gergely jegyzőkönyvvezetői 

státuszát a kabineti ülés résztvevői 

egyhangúlag elfogadják. 

 

Budapest, 2025.01.19. 

 __________________   __________________   __________________  

 Dobrocsi Dóra Sári Csaba Vigh Frodó Gergely 

 ülésvezető EB elnök jegyzőkönyvvezető 
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A jegyzőkönyv részét képezi három melléklet. 

 

Jelenlévők az ülés megnyitásától 18:28-ig: 
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Jelenlévők 18:28 és 18:49 között: 
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Jelenlévők 18:49-től az ülés lezárásáig: 

 

 


